

The Department of External Affairs inaugurated today the new Conference Auditorium in the Department's headquarters in the Lester B. Pearson Building by hosting a special ministerial briefing for senior business executives sponsored by the Canadian Institute of International Affairs. The briefing session, which was attended by some 100 senior representatives of Canadian business organizations and academic institutions, was under the chairmanship of Mr. J. A. Langford of the legal firm of Miller, Thomson, Sedgewick, Lewis & Healy and Mr. R. W. Reford, Executive Director of the Canadian Institute of International Affairs. The briefing was addressed by the Secretary of State for External Affairs, the Hon. Mitchell Sharp, the Minister of Industry, Trade and Commerce, the Hon. A. W. Gillespie, and senior officials from several departments of the Government of Canada on subjects relating to Canada-U.S.A. relations, the state of the Atlantic Alliance, energy and natural resources, trade and international economic issues, law of the sea and environmental questions.

\* \* \*

Le Ministère des Affaires extérieures a inauguré aujourd'hui, son nouveau centre de conférences situé au sein de son siège social dans l'édifice Pearson, par une séance d'information ministérielle pour des représentants importants du monde des affaires. Une centaine de représentants importants des Organisations canadiennes des affaires et des institutions académiques ont assisté à cette séance d'information, laquelle était sous la présidence de M. J. A. Langford de la firme légale Miller, Thomson, Sedgewick, Lewis et Healy et M. R. W. Reford, Directeur exécutif de l'Institut canadien des Affaires internationales. Des discours et des allocutions furent prononcés au cours de cette séance d'information par M. Mitchell Sharp, Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. A. W. Gillespie, ministre de l'Industrie et du Commerce, ainsi que par des hauts fonctionnaires de plusieurs ministères du gouvernement canadien. Ces allocutions traitaient de différents sujets tels que les relations canado-américaines, l'Alliance atlantique, les ressources naturelles et énergétiques, les questions de l'économie et du commerce international, les droits de la mer, ainsi que les questions concernant l'environnement.